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دستمزدهای میلیاردی برای معمولی ها

گلایههایرئیسفدراسیوندوچرخهسواری

رسولاسدی:مشکلاتمدیریتقبلیتمامیندارد
رسول اسدی رئیس فدراسیون دوچرخه سواری ایران که با چالش های 
زیادی در بحث توســعه این ورزش مواجه اســت، در خصوص شــرایط 
فعلی این رشــته و وضعیت دوچرخه ســواری در ایران صحبت هایی را 
مطرح کرده است. اسدی در خصوص شایعه حضور یک مربی هندی 
بــرای تیم ملی بزرگســالان گفت: »طی بررســی هایی که داشــتیم یک 
مربــی هندی را برای رده جوانان در نظر گرفتیم، نه بزرگســالان. البته 
هنوز در حال رایزنی و کســب مجوز هســتیم و امیدوارم نهایی شــود. 
بــه هر حــال هندی ها در بخش پیســت از مــا خیلی جلوتر هســتند و 
ایــن مربی هــم قهرمان جهــان تحویل داده اســت و قطعــاً حضورش 
می توانــد کمــک کنــد. در رده بزرگســالان ویگنــز بلژیکــی را داریــم و 
خــودش کارهــا را انجام می دهد و با فدراســیون و ملی پوشــان ارتباط 
دارد.« اســدی در خصوص مشــکلات مالــی و چالش هــای پیش روی 
ایــن فدراســیون در ایــران افــزود: »مشــکلات و بدهی هــای دوره های 
قبلی آنقدر زیاد اســت کــه هرچقدر هم کار کنیم، تمام نمی شــود. به 
تازگــی بدهی فدراســیون جهانی را تســویه کردیــم و در حال تکمیل و 
تجهیز انبار و فضای بدنســازی هستیم. متأسفانه فدراسیون یک انبار 
اســتاندارد ندارد و در بخش فضای بدنسازی هم مشکلاتی وجود دارد. 
دنبال این هســتیم که ســاختمان نیمه کاره فدراســیون را به سرانجام 
برسانیم. یک تیم حقوقی و یک تیم عمرانی را در نظر گرفتیم که کارها 
را انجام دهند. خوشــبختانه مســائل حقوقی که با پیمانکار داشــتیم، 
برطرف شــده و می توانیم ادامه ســاخت و ســاز را انجام دهیم، اما در 
 مجمــوع با توجه به شــرایطی که این ســاختمان دارد، هزینــه زیادی را 

می طلبد.«
ایران در سال ۲۰۲۵، میزبان مسابقات دوچرخه سواری تریال قهرمانی 
آسیا خواهد بود و رکابزنان کشورمان خود را برای حضوری قدرتمند در 

این مسابقات آماده می کنند.

فدراسیوننمیتواندVARرارایگاندراختیار
باشگاههاقراردهد

محســن حکیــم، دبیــر کارگــروه VAR دربــاره مطــرح شــدن اجــاره 
۴۰۰میلیونی VAR برای هر بازی اظهار داشــت: »در ابتدا باید گفت، 
مبلغــی که دولت برای خرید دســتگاه های کمک داور ویدیویی معین 
کــرده بــه فدراســیون اختصاص نیافتــه و خــود فدراســیون از منابع 
مالی اش هزینه خرید ۳دستگاه را فراهم کرد . در این حالت نمی توان 

انتظار داشت که آنها را رایگان در اختیار باشگاه ها قرار بدهد.« 
او ادامــه داد: »هــر یک از این ۳دســتگاه متعلق به شــرکت EVS که 
تاکنــون خریــداری شــده نزدیک بــه ۳۳میلیــارد تومان قیمــت دارد. 
از طرفــی بــرای ترخیــص از گمــرک، نصــب دســتگاه ها، هزینه هــای 
جابه جایــی دســتگاه ها، ســفر مهندســان، هتلینــگ و.... نیــز بایــد 
مبلغی پرداخت شــود. طبیعی اســت نباید انتظار داشــته باشــیم که 
خود فدراســیون همه این مبالغ را پرداخت کند و باشــگاه ها نیز باید 
در ایــن راه بــه ما کمک کننــد.« حکیم تأکیــد کرد: »ممکن اســت تا 
پنج ســال دیگــر دســتگاه های کمک داور ویدیویی فرســوده شــوند و 
بــرای جایگزینــی بایــد پــول هنگفتــی را پرداخت کــرد. باشــگاه ها در 
آینــده نیاز بــه VAR دارند و باید در هزینه ها مشــارکت کنند چون با 
فرســوده شدن دســتگاه ها نیاز به تعویض اســت. هزینه های قطعات 
VAR بســیار بالاســت و بدون تأمین پول، چگونه می توان بازی ها را 
بــا VAR برگزار کرد؟ در تلاش هســتیم تا هفته آینده چهار دســتگاه 
 دیگــر را نیــز وارد کشــور کنیم تــا بازی های بیشــتری بــا VAR برگزار 

شود.«

خبر خبرومصاحبه

تـــوپ طـــلای  مراســـم اهـــدای جایـــزه 
۲۰۲۴ هفتـــه گذشـــته در شـــهر پاریس و 
به میزبانـــی مجله فرانس فوتبـــال برگزار 
شـــد و در حالی که بسیاری منتظر اهدای 
این جایزه به وینیسیوس جونیور بودند، 
در نهایـــت این رودری بود که موفق شـــد 
جایـــزه ارزشـــمند را از آن خود کنـــد اما به 
نظر می رسد که حواشی و جنجال های به 
وجود آمده پیرامون این مراسم همچنان 
ادامه دارد. دوریوال جونیور هم به عنوان 
ســـرمربی تیم ملـــی برزیل بـــه این جمع 

اضافه شده است.
او در گفت وگـــو بـــا خبرنـــگاران در این باره 
اظهـــار داشـــت: »مـــن فکـــر می کنـــم این 

موقعیتـــی غیرمنصفانـــه بود بـــه خصوص 
چون جایـــزه ای فردی به حســـاب می آمد. 
هیچ موضعی علیه کســـی که برنده جایزه 
شد ندارم و معتقد هستم که او )رودری( به 
عنوان یکی از بهترین و بزرگترین بازیکنان 
فوتبـــال اســـپانیا در حال حاضر شـــناخته 
می شود. اما وینیسیوس به خاطر کارهایی 
که در فصل گذشته انجام داد توجه متفاوتی 
را بـــه خـــود جلب کـــرده بود. بـــا این حال 
بزرگترین جایزه ای که وینیســـیوس برنده 
شـــد احترامی است که از ســـوی بسیاری از 
فوتبالدوستان دریافت می کند. اکثر مردم 
برزیل متوجه بی عدالتی در حق بازیکنی که 

شایسته دریافت این جایزه بود، هستند.«

جونیور:حقوینیسیوسراخوردند

سرمربی تیم ملی برزیل :  مهاجم تیم ملی بهای درخشش 
مارتینز را می دهد

 احمد عباسی: جا نزدم
طاقت آوردم و تلاش کردم

 حق وینیسیوس 
را خوردند

طارمی مدعی بازگشت 
به ترکیب اصلی اینتر

رؤیای من بالاتر از بهترین 
بازیکن آسیا است

علیرضا دبیر: 

کشتی آزاد باید نتیجه 
بهتری می گرفت

جایگزین کارلتو در رئال 
مشخص شد

علاقه شدید پرز به 
لونسو ژابی آ
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مولر:بایرنحقکوچکتریناشتباهیرادراروپاندارد
ــه عنــوان جانشــین  ــی ب  حضــور ونســان کمپان
توماس توخل روی نیمکت بایرن مونیخ به این 
تیــم کمــک کرد کــه بار دیگــر به روزهــای اوجش 
در رقابت های بوندســلیگا برگردد و آنها در حال 
حاضر با ارائه یک عملکرد خوب و کســب نتایج 
ــار دیگــر مدعــی اصلــی کســب عنــوان  مثبــت ب
قهرمانی این مســابقات هســتند.  اما شــرایط در 
رقابت های لیگ قهرمانان اروپا به شکل متفاوتی 
برای آنها پیش رفته و به نظر می رسد که هواداران 
و حتی بعضی از بازیکنان این تیم هم نگران صعود 
بایرن به مرحله حذفی این مســابقات هستند و 
مولر هم یکی از آنها به حساب می آید.  این ستاره 
آلمانی در گفت وگو با خبرنگاران در این باره اظهار 
داشــت: »ما در بوندسلیگا در مسیر درستی قرار 

داریم. در صدر جدول هستیم و این برای ما مهم 
است. نه تنها تا به حال شکست نخوردیم، بلکه 
اغلب نمایش های بســیار عالی هم ارائه کردیم. 
همــه چیــز بر اســاس برنامه در جــام حذفی هم 
ــر ماینتــس یک  پیــش رفتــه اســت. پیــروزی براب
بازی خوب دیگر از سوی ما بود. البته که جادوی 
جمال موسیالا هم کمک زیادی به ما کرده است. 
او سه گل در یک نیمه زد و باید به این خاطر مورد 
تحسین قرار بگیرد. اما شرایط در لیگ قهرمانان 
کمی متفاوت است. دو شکستی که در این فصل 
ــم در ایــن مســابقات بــوده و همین  ــه کردی تجرب
باعث شــده اســت که تحت فشــار قرار بگیریم. 
با کســب ســه امتیاز از ســه بازی دیگر جای هیچ 

اشتباهی نداریم.«

علیرضادبیر:کشتیآزادبایدنتیجهبهتریمیگرفت
ــدان راضی کننده تیم  ــه چنـ ــد از نتایج نـ بعـ
ملی کشتی آزاد در مسابقات جهانی آلبانی، 
علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی تأکید 
کرد تیم ملی کشتی آزاد باید نتایج بهتری در 

مسابقات جهانی می گرفت.
ــتی  ــیون کشـ ــر رئیس فدارسـ ــا دبیـ علیرضـ
ــتی در  ــرد تیم های ملی کشـ ــورد عملکـ در مـ
ــی آلبانی گفت: »۴ تیم به  رقابت های جهانـ
این مسابقات اعزام کردیم که ۲ تیم زیر ۲۳ 
سال )امید( ما هم در آزاد و هم در فرنگی با 
اقتدار قهرمان جهان شدند که این افتخار 
ــت. در اوزان  ــتی ایران اسـ ــی برای کشـ بزرگـ
غیرالمپیکی هم در کشتی فرنگی یک مدال 
ــدیم  طلا و یک مدال نقره گرفتیم و دوم شـ
ــتی آزاد با  ــه عملکرد خوبی بود اما در کشـ کـ

یک مدال برنز در ۴ وزن سوم شدیم.«
ــبه رده بندی تیمی  ــه داد: »محاسـ دبیر ادامـ

ــت، کار  ــه تنها ۴ وزن اسـ ــی کـ در رقابت هایـ
ــابقات در ۱۰  ــت و اگر این مسـ ــتی نیسـ درسـ
ــد، الان ژاپن یا گرجستان  وزن برگزار می شـ
در جایگاه های اول و دوم نبودند. اگر 6 وزن 
دیگر تیم ها در اینجا بودند می توانستند به 
ــد، همان طور که امریکا نیز در  ما کمک کننـ
ــابقات تنها ۲ مدال برنز کسب کرد  این مسـ
یا کشتی روسیه با آن همه عظمت تنها یک 

مدال طلا در این رقابت ها به دست آورد.«
ــول کنیم  ــت: »باید قبـ ــن گفـ ــر همچنیـ دبیـ
ــه می گرفت اما  ــد بهتر نتیجـ ــه تیم آزاد بایـ کـ
ــه دلیل  ــدال آور ما بـ ــی مـ ــد یزدانـ امیرمحمـ
ــتی گیر  ــت جای خود را به یک کشـ مصدومیـ
ــینا خلیلی داد. در وزن ۷۹ و  جوان به نام سـ
۹۲ کیلوگرم نیز باید بهتر نتیجه می گرفتیم 
اما با اتفاقی که برای محمد نخودی یا کامران 
ــویم و  ــمپور افتاد می توانیم ناراحت شـ قاسـ

بگوییم چرا باختیم یا آن را یک نقطه عطف 
بدانیم.«

رئیس فدراسیون کشتی با اشاره به نشست 
ــتی آزاد ادامه داد:  ــم ملی کشـ با کادرفنی تیـ
»در جلسه ۲ ساعته که با کادر فنی تیم ملی 
کشتی آزاد در آلبانی داشتم به آنها گفتم که 
ــر تمرین کنیم.  ــیوه ای دیگـ باید بهتر و به شـ
طوری که ژاپن تمرین می کند و در این چند 
ــان داده که متمایز از دیگر  سال گذشته نشـ
ــک اطلاعاتی از  ــن یـ ــد. مـ ــا کار می کنـ تیم هـ
کشتی ژاپن به دست آوردم که جالب است.«
ــکر که این  دبیر همچنین گفت: »خدا را شـ
ــر المپیکی و  ــابقات اوزان غیـ ــاق در مسـ اتفـ
ــابقات  در ۴ وزن افتاد، اگر این اتفاق در مسـ
ــه در ۱۰ وزن برگزار  ــا ۲۰۲۶ کـ جهانی ۲۰۲۵ یـ
ــتیم  ــود می افتاد، چه، البته ما توانسـ می شـ
ــم در المپیک و هم در  ــه امریکایی ها را هـ کـ

ــال جا بگذاریم اما  رقابت های جهانی امسـ
ــرار کنیم بلکه باید با آنها  نباید از روس ها فـ
ــم به تیم با روس ها  مصاف بدهیم. باید تیـ
رقابت کنیم و کشتی بگیریم تا ایراد کارمان 
ــا بتوانیم بردن را یاد  در بیاید، باید ببازیم تـ

بگیریم.«
ــیون کشتی با بیان اینکه باید  رئیس فدراسـ
نگاه مان المپیک ۲۰۲۸ باشد، گفت: »خدا 
ــکر که ایراد کار ما در این ۴ وزن درآمد،  را شـ
در مسابقات اوزان غیر المپیکی قبلی ۲ تیم 
ــی ما تنها یک مدال برنز گرفتند،  آزاد و فرنگـ
اینجا یک طلا، یک نقره و یک برنز گرفتیم، 
ــت و به دنبال  ــن موضوع مهم نیسـ البته ایـ
ــا می توانیم از این  ــتم. مـ قیاس کردن نیسـ
اتفاق غصه بخوریم یا آن را یک نقطه عطف 
برای خود بدانیم که باعث شود به موفقیت 

برسیم.«
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حسنوفدررادارتاتنهام

رقابتباشگاههایلیگبرتری
برایستارهازبک

به گزارش ســایت فوتبال اینسایدر انگلیس، تاتنهام در کنار 
چنــد تیم لیــگ برتری قصــد دارد پــس از مصدومیت میکی 
فن دفــن، برنامه های خــود را برای جذب یــک مدافع میانی 
جدیــد تســریع بخشــد. اکنون ســران باشــگاه لندنــی برای 
تقویت خط دفاعشــان به دنبال بازیکن جدیدی هســتند و 
عبدالقادر حســنوف ستاره ۲۰ ساله لانس جدی ترین گزینه 
تاتنهام است و مدیران تاتنهام مذاکراتشان را با این بازیکن 
ازبکســتانی شــروع کردنــد. ایــن مدافــع میانی ازبکســتانی 
تنهــا ۶۲ بــازی در رده بزرگســالان در دوران حرفــه ای خــود 
انجــام داده اســت کــه ۳۷ تــای آن در دســته دوم بــلاروس 
بــوده اســت. حســنوف از زمان پیوســتن به لانس در ســال 
۲۰۲۳ نگاه هــا را بــه خــود خیره کــرده و عملکرد درخشــانی 
داشــته اســت. این بازیکن ۲۰ ســاله همچنین ۱۴ بازی برای 
تیــم ملــی ازبکســتان انجــام داده و بــا وجود ســن کمی که 
دارد، مهــره قابل اتکایی برای تیم کاتانچ بوده اســت. علاوه 
بــر تاتنهام، اخبــاری مبنی بر علاقه باشــگاه های لیگ برتری 
 نیوکاســل، چلســی و وســتهام نیــز بــه ایــن مدافع منتشــر 

شده است.

واکنشمربیهلندیبهاخراجازیونایتد

سکوتتنهاخشکست
منچســتریونایتد در ایــن فصــل هــم ماننــد فصــل گذشــته 
ابتدایــی  چنــد هفتــه  در  را  خوبــی  عملکــرد  نتوانســت 
رقابت های لیــگ برتــر انگلیس داشــته باشــد و ایــن اتفــاق 
باعث شــد کــه مدیران این باشــگاه به صورت جــدی به فکر 
قطع همکاری با تن هاخ باشــند که در نهایت هفته گذشــته 

رخ داد و او از هدایت این تیم برکنار شد.
این مربی هلندی در طول چند روز گذشــته واکنشی به این 
تصمیم نشــان نداده بود، اما شــب گذشــته و چند ســاعت 
پس از اعلام رسمی شــیاطین ســرخ مبنی بــر انتخاب روبن 
 آموریم به عنوان سرمربی جدید این تیم، بیانیه ای را منتشر 

کرد.
 تن هاخ در این بیانیه نوشــته اســت: »هواداران عزیز، اجازه 
دهید با تشــکر از شــما شــروع کنم. از شــما به خاطر اینکه 
همیشه در کنار این باشگاه بودید سپاسگزارم. حمایت شما 
چه در بازی خارج از خانه یا چه در بازی های سخت خانگی 
در اولدترافــورد تزلزل ناپذیــر بود. جوی که در این ورزشــگاه 
همیشه داشتیم فوق العاده بود و از این بابت از شما ممنونم. 
این اتفــاق را بارها احســاس کردم. همچنیــن می خواهم از 
همــه کارکنان در تمامی دپارتمان های این باشــگاه به خاطر 
حمایت بی دریغ شــان در روزهای خوب و بد تشــکر کنم. ما 
دو جام به دســت آوردیم و این دســتاوردهایی اســت که من 
تا پایان عمرم آنها را به خاطر خواهم داشت. البته که رؤیای 
مــن این بــود که جام های بیشــتری را به ویتریــن افتخارات 
این باشــگاه  اضافه کنم. متأســفانه این رؤیا به پایان رسیده 
است. برای همه هواداران یونایتد آرزوی موفقیت، جام ها و 
افتخارات بیشــتر دارم. حمایت و خونگرمی شما باعث شد 
که احساس کنم در خانه هستم. از شما به خاطر این فصل 

از زندگی ام سپاسگزارم. اریک.«
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ســیدمیلاد تقوی رئیس فدراســیون 
والیبــال کشــورمان در مصاحبــه ای 
والیبــال  فعلــی  شــرایط  بــه  راجــع 
در  او  کــرد.  صحبــت  کشــورمان 
خصــوص برگزاری تورنمنــت والیبال 
ســاحلی در جزایر ســه گانه گفت: »با 
توجــه به اینکــه فرصــت خیلی کمی 
داشــتیم با سختی زیاد این مسابقات 
را برگــزار کردیــم. خیلی خوشــحالم 
که مــردم این مســابقات را با هیجان 
پیگیــری کردنــد. همــه ما یــک نقطه 
مشــترک داریــم و آن هم خــاک ایران 
اســت و حتی یک لحظه هم به غیر از 
تمامیت ارضی فکر نخواهیم کرد و اگر 

کسی غیر از این فکر کند خائن است. 
فدراسیون والیبال در حیطه فعالیت 
خــود ثابت کرد، مســابقات رســمی را 
در جزیــره بوموســی کــه جــزء خاک 
لاینفــک این مــرز و بوم اســت برگزار 
می کنــد. حضور در جزیره بوموســی 
درس هــای زیــادی بــه مــا داد؛ ما باید 
بیشــتر به ایــن مناطق توجــه کنیم و 
امیدوارم بزودی این برنامه را به عنوان 
یک رویداد بین المللی رسمی در تقویم 
فدراســیون والیبــال بگنجانیــم. مــا 
موظفیــم برای این خــاک ارزش قائل 
شــویم و بــه آن احتــرام بگذاریم. اگر 
مدعــی هســتیم که کســی نمی تواند 

بــه این خاک تجاوز کنــد باید برای آن 
هزینه کنیم و بجنگیم. این مسابقات 
در چهارچوب همین طرز تفکر شکل 
گرفت. این منطقه زمین بسیار خوبی 
دارد ولــی باید امکانات برای آن تأمین 
شود که قطعاً فدراسیون والیبال آن را 
در دستور کار خود قرار خواهد داد. در 
هفته جاری یک منطقه کم برخوردار را 
هدف قرار داده ایم و قرار است بین ۱۵ 
تا ۲۰ زمین خاکی در مناطق محروم بنا 

کنیم.«
رئیس فدراسیون والیبال در خصوص 
خالــی بودن دو پســت نایب رئیســی 
خــود افــزود: »موضوع نایب رئیســی 

مرادی بحث قانونی دارد، به یک سری 
اقدامات قانونی و جابه جایی نیاز دارد 
که باید با دقت بررســی شــود. ضمن 
اینکه امثال نفراتی مثل مرادی برای ما 
حرمت دارند. من می دانم فدراسیون 
والیبال باید موضوع نایب رئیسی خود 
را حل وفصــل کند و بی توجــه به این 
موضوع نیســتیم. خانــم محمدیان 
هــم از پســت نایب رئیســی بانــوان 
اســتعفا داده و در معاونــت بانــوان 
وزارت ورزش و جوانــان مشــغول بــه 
فعالیت شده است؛ ما هم با استعفای 
او موافقــت کردیــم و الان این جایگاه 
خالی است؛ اما موضوع نایب رئیسی 

مــرادی فعــلاً در حالت تعلیق اســت 
و یــک ســری اقدامات قانونــی دارد  و 
نیــاز اســت کارهــای آن انجام شــود. 
اما پســت نایب رئیســی بانوان خالی 
اســت و باتوجــه بــه هماهنگی هایی 
کــه بــا خود او صــورت گرفتــه تا هفته 
آینــده یک نفر را به عنوان سرپرســت 
نایب رئیســی بانوان معرفی خواهیم 
کرد. من معتقدم افرادی مثل من که 
تازه ریاســت در حوزه ورزش را شــروع 
کردند باید حرمت فردی مثل مرادی 
کــه سال هاســت در ورزش خدمــت 
کــرده را نگــه دارنــد. البته کــه منافع 

والیبال بر همه ما ارجحیت دارد. «

تکلیفنایبرئیسمشخصمیشود

تقوی:فدراسیونوالیبالمحلتسویهحسابنیست
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دیدار فوری دنیامالی با علی عسگری
زلزله تغییرات در راه است

 احتمال بازگشت مالکیت استقلال 
به سازمان خصوصی سازی
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